
Radni Rady Miasta Gliwice                                                                                          Gliwice, dnia 09.06.2022 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Likwidacji linii autobusowej numerr 677. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W przestrzeni medialnej pojawiła się informacja o likwidacji połączenia autobusowego o numerze 

677. Wedle pozyskanych informacji następcą ma być nowa linia autobusowa o numerze M105.  

Obecnie linia 677 obsługuje na przystanku początkowym/końcowym Centrum Handlowe Europa 

Centralna. Z informacji medialnych wynika, iż nowa trasa będzie skierowana do Knurowa. 

W związku z powyższym zwracamy się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Czy trasa nowej linii M105 będzie miała inny przebieg niż dotychczasowa 677? 

2) Jeśli tak, to czy utworzone zostanie bądź zmodyfikowane inne połączenie obsługujące 

przystanek przy Centrum Handlowym Europa Centralna? 

3) Czy trasa nowej linii będzie przebiegała przez Dzielnicę Trynek? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 


